

# Newsletter

## Spring 2024



### 2024 NB Provincial Champions



### 2024 Les Harrison Award Recipients



**Bobby Billard**  
Gage Golf & Curling Club



**Brian Crilley**  
St. George Curling Club



# Newsletter

## Presidents Message

Now that spring is here, trees are in bloom and flowers are popping up everywhere its time to take some time off the ice and enjoy the sunshine.

Our curling clubs around the province held their year end events while Curling NB finished off our 2023-2024 season by celebrating our Provincial Champions, presenting the Les Harrison Awards and honouring our Curling NB Hall of Fame inductees.

The Curling NB Hall of Fame Induction Ceremony was held on May 4th at Curl Moncton. We honoured the achievements of Athletes: Sheri Stewart and Grant Odishaw, Builders: Mike Dobson and Les Harrison, Teams: Mabel Deware and Melissa Adams. This year's group of inductees have all distinguished themselves by having a profound effect on curling within their home clubs, in the community, the province, nationally and internationally. Les Harrison was also inducted into the World Curling Hall of Fame this year. We are honoured to have them as important contributors to New Brunswick curling. Check out the Curling NB Hall of Fame Facebook page for pictures of the event.

The 2024 Les Harrison Volunteer of the Year award was presented to Bobby Billard of Gage Golf & Curling Club and to Brian Crilley of the St. George Curling Club. Both of these volunteers were very deserving of this award, and we were pleased to have Les Harrison present the award in person.

2024 NB Provincial Championship teams were celebrated with a formal Championship Banners Presentation event. There was a wonderful turnout and we enjoyed sharing in the success of the teams. Congratulations to all who qualified to represent NB at 2024 Canadian Championships. You represented us well! A special shout out to Team Burgess on their Gold medal win at the 2023 Canadian Curling Club Championships.

I would like to thank all host clubs, ice technicians, officials and volunteers who made it possible for our provincial events to take place. It takes dedication and lots of work to put on these events and they all ran smoothly with fine shot making and great entertainment for the fans.

The Annual General meeting of Curling NB was held on May 5th with 16 Clubs attending. This was one of the best attended meetings in several years. We said goodbye to Board members Bernie Savoie, Lee Patterson, Stephen Muzzell and Don Walls, whose terms were up. We thank them for all their hard work and dedication to Curling in NB. We welcomed new Zone Directors, James Grattan, and Arnold Anderson to our Board. The position of Northeast Zone Director remains vacant at this time.

Last season Fredericton hosted a successful 2024 Canadian Mixed Doubles and 2024 Canadian U Sport/ University and CCAA/College Championships. We look forward to the 2024 Everest Canadian Seniors which will be hosted at Curl Moncton in December.

I would also like to issue a special Thank You to our Provincial Sponsors- Huplaso, BrokerLink , Simms Home Hardware and Kruger Products as well as our partners-Curling Canada, Sport NB and the Government of NB and all the local sponsorship to clubs. We could not run our association or events without their support. It is, however, with heavy hearts that we bid farewell to a partnership that spanned over 40 years as Kruger Products has made the decision to focus on the Canadian Scotties Tournament of Hearts. We thank them for their long-time support of women's curling in New Brunswick and across the country.

This is the last Newsletter until the fall, so I wish everyone a relaxing and enjoyable summer.

Yours in curling,  
Gail Samaan, Curling NB President

# Newsletter



## Message du Président

Maintenant que le printemps est arrivé, que les arbres sont en fleurs et que les fleurs poussent partout, il est temps de quitter la glace et de profiter du soleil.

Nos clubs de curling de la province ont tenu leurs activités de fin d'année, tandis que Curling NB a terminé sa saison 2023-2024 en célébrant ses champions provinciaux, en présentant les prix Les Harrison et en honorant les personnes intronisées au Temple de la renommée de Curling NB.

La cérémonie d'intronisation au Temple de la renommée de Curling NB a eu lieu le 4 mai au Curl Moncton. Nous avons honoré les réalisations des athlètes Sheri Stewart et Grant Odishaw, Bâtisseurs : Mike Dobson et Les Harrison, des équipes : Mabel Deware et Melissa Adams. Les personnes intronisées cette année se sont toutes distinguées par l'influence qu'elles ont exercée sur le curling au sein de leur club, dans la communauté, dans la province, à l'échelle nationale et internationale. Les Harrison a également été intronisé au Temple de la renommée du curling mondial cette année. Nous sommes honorés de les compter parmi les contributeurs importants du curling au Nouveau-Brunswick. Visitez la page Facebook du Temple de la renommée de Curling NB pour voir des photos de l'événement.

Le prix Les Harrison du bénévole de l'année 2024 a été remis à Bobby Billard du Gage Golf & Curling Club et à Brian Crilley du St. George Curling Club. Ces deux bénévoles méritaient amplement ce prix et nous avons eu le plaisir d'avoir Les Harrison pour leur remettre le prix en personne.

Les équipes du championnat provincial 2024 du Nouveau-Brunswick ont été célébrées lors d'une cérémonie officielle de présentation des bannières de championnat. Les participants étaient nombreux et nous avons eu le plaisir de partager le succès des équipes. Félicitations à tous ceux qui se sont qualifiés pour représenter le Nouveau-Brunswick aux Championnats canadiens de 2024. Vous nous avez bien représentés ! Une mention spéciale à l'équipe Burgess pour sa médaille d'or aux Championnats canadiens des clubs de curling de 2023.

J'aimerais remercier tous les clubs hôtes, les techniciens de la glace, les officiels et les bénévoles qui ont rendu possible la tenue de nos événements provinciaux. Il faut beaucoup de dévouement et de travail pour organiser ces événements, qui se sont tous déroulés sans problèmes, avec des lancers de qualité et de grands divertissements pour les amateurs.

L'assemblée générale annuelle de Curling NB a eu lieu le 5 mai et 16 clubs y ont assisté. Il s'agit de l'une des assemblées les plus fréquentées depuis plusieurs années. Nous avons dit au revoir aux membres du Conseil d'administration Bernie Savoie, Lee Patterson, Stephen Muzzerall et Don Walls, dont le mandat se terminait. Nous les remercions pour leur travail acharné et leur dévouement au curling au Nouveau-Brunswick. Nous avons accueilli les nouveaux directeurs de zone, James Grattan et Arnold Anderson, au sein de notre conseil d'administration. Le poste de directeur de la zone Nord-Est demeure vacant pour le moment.

La saison dernière, Fredericton a accueilli avec succès les Championnats canadiens de double mixte 2024 et les Championnats canadiens de sport U, universitaires et collégiaux 2024. Nous attendons avec impatience les Championnats canadiens seniors Everest 2024 qui se tiendront à Curl Moncton en décembre.

J'aimerais également remercier tout spécialement nos commanditaires provinciaux - Huplaso, BrokerLink, Simms Home Hardware et Kruger Products - ainsi que nos partenaires - Curling Canada, Sport NB et le gouvernement du Nouveau-Brunswick - et tous les commanditaires locaux des clubs. Nous ne pourrions pas gérer notre association ou nos événements sans leur soutien. C'est toutefois avec le cœur lourd que nous faisons nos adieux à un partenariat de plus de 40 ans, car Produits Kruger a décidé de se concentrer sur le Tournoi des Coeurs Scotties canadien. Nous les remercions de leur soutien de longue date au curling féminin au Nouveau-Brunswick et dans l'ensemble du pays.

Cette Newsletter étant la dernière avant l'automne, je vous souhaite à tous un été reposant et agréable.

Bien à vous au curling  
Gail Samaan, présidente de Curling NB



# What's Happening

Check the Curling NB Website Calendar for details.

[nbcurling.com](http://nbcurling.com)

AUGUST

16

Summer Fun Spiel

Moncton

SEPTEMBER

15

Canada Winter Games ID Camp

Moncton

20

Competition Coach Course

Moncton

OCTOBER

18

Competition Coach Course

cwc

25

Ice Technician Course

Grand Falls

NOVEMBER

8

Competition Coach Course

Gage

May 4, 2024



*Curling NB Hall of Fame*

## 2023 NB Curling Hall of Fame Inductees





2024 Provincial Champions



**Scotties**

**NB Scotties**



**NB Tankard**



2024 Provincial Champions



NB Mixed Doubles

NB Mixed



NB Senior Women

NB Senior Men



NB Stick Curling



# 2024 Provincial Champions



## Huplaso Curling Club Champions



NB Masters Men

NB Masters Women



NB Wheelchair Curling



2024 Provincial Champions



NB U21 Junior Women



NB U21 Junior Men



**Simms  
Home  
hardware  
building centre**

U18 Provincial Champions

May 5, 2024

2024 Banner Presentations





Thank-you

Our Sponsors & Partners



THANK  
YOU

